
1. Allereerst ben ik blij met de nieuwe ontwikkeling het zal zeker opknappen. In het huidige 
ontwerp vindt ik de middenweg kant mooi geworden. De grote panden met de witte of lichte 
stenen aan de Raadhuisplein kant vind ik in het tweede ontwerp een stuk minder aansprekend 
en mooi. De donkere steen zoals aan de middenweg zijde biedt een veel mooiere en chique 
uitstraling. Panden met witte stenen geven al snel een smoezelige indruk en blijven minder lang 
mooi. Past ook niet bij het stadse karakter. En wie houdt er nou van een jaren zestig stijl. Het is 
maar een persoonlijke mening maar wil hem toch even meegeven.  

Bedankt voor het delen van uw kijk op het getoonde ontwerp. Wij zullen deze voorleggen aan de 
architect en stedenbouwkundigen ter informatie. 

2. De huidige voorstellen zien er prima uit, zelfs het "witte" huis op de hoek 
Raadhuisstraat/Middenweg is gedurfd maar harmonieus. 

Bedankt voor het compliment. 

3. Wil graag op de 2de verdieping met een balkon & op de zon ook dat ik verder kan kijken dan op 
de flat er tegenover!  

Wanneer de planontwikkeling is goedgekeurd en daarmee het definitieve programma bekend is, 
inclusief de situering van woningen, winkels en horeca, dan zullen wij geïnteresseerden ook 
verder informeren over de koop- en huurwoningen in het project. 

4. Wil nieuwe woning ook op 1 hoog op de hoek. Is benieuwd hoe afwerking van wand en vloer 
eruit komt te zien (ook voor de andere 7 woningen) En waar komt de ingang coffeeshop?? 

Wij verwijzen u graag naar de reactie op punt 3.  

5. Bij de volgende bijeenkomst de vragen van de mensen of herhalen of een microfoon gebruiken 
om de mensen de vraag te laten stellen zodat de vraag voor iedereen hoorbaar is  

Bedankt voor uw tip. Bij een volgende bijeenkomst zullen wij hier rekening mee houden. 

6. Ik heb begrepen dat er ruimte komt voor horeca /eetgelegenheid. Is hiervoor ook nagedacht 
over situering van terrassen en grote hiervan?. 

Er is zeker nagedacht over de situering en grootte van eventuele terrassen. Er zijn meerdere 
opties voor de locatie(s) voor horeca/eetgelegenheid/terras binnen de (her)ontwikkeling, bij 
voorkeur geclusterd. Deze zijn echter volledig afhankelijk van de afspraken die over de relocatie 
van en met de stakeholders worden gemaakt. 

7. De uitwerking van de middenweg ziet er goed uit. De overgang van de middenweg naar de 
Raadhuisstraat is redelijk. De architectuur van de gebouwen op het plein is op zich oké al vind ik 
de dorpse uitstraling van de middenweg mooier. De kleur en de gevels van de gebouwen op het 
plein zijn sfeerloos en kil! 

Bedankt voor het delen van uw kijk op het getoonde ontwerp. Wij zullen deze voorleggen aan de 
architect en stedenbouwkundigen ter informatie. 



8. Vraagt zich af hoe het parkeren wordt geregeld bij zijn huis. Nu is het al heel druk met name in 
de zijstraat van de Bickerstraat. Hij zou adviseren om er 1 richting van te maken en  dan om en 
om. 

Er worden geen wijzigingen in de verkeer- en parkeersituatie op omliggende straten voorzien als 
gevolg van deze ontwikkeling. Wel zal de gemeente onderzoek doen naar de verkeerscirculatie in 
het gebied op en rondom het Raadhuisplein/ Raadhuisstraat/ Bickerstraat, mede met het oog op 
een toekomstige herinrichting van het Raadhuisplein/ Raadhuisstraat. 

9. Onze interesse en tevens besproken met de heer D. Diemeer, om voor de bovenste verdieping 
te gaan, op de zuidkant van de Raadhuisstraat. Zouden wij graag zien dat er een geheel glazen 
balkon wordt gerealiseerd. Net als de ondergelegen balkons. De uitstraling wordt dan minder 
kolossaal en komt rustiger over. 

Bedankt voor het delen van uw kijk op het getoonde ontwerp. Wij zullen deze voorleggen aan de 
architect en stedenbouwkundigen ter informatie. Voor uw interesse verwijzen wij u graag naar 
punt 3. 

 


